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GEMEENTE WEMMEL 

gemeenteraad Donderdag 23 april 2015 

 

Besluitvorming 
 

Toepassing artikel 252 van het gemeentedecreet 

 

Aanwezig : Raf De Visscher, voorzitter gemeenteraad,  

Walter Vansteenkiste, burgemeester 

Marcel Van Langenhove, Bernard Carpriau, Monique Van der Straeten, 

Vincent Jonckheere, schepenen  

Christian Andries, Jan Verhasselt, Didier Noltincx, Roger Mertens,  

Jacqueline Moreau, Roberto Galluccio, Jeannine Sarels,  Robert De Lille, 

Alain Stubbe, Thierry Mombeek, Koen Weemaes (vanaf punt 2), Wies 

Herpol, Steve Goeman, Monique Froment, Veerle Haemers, Cynthia Kiss, 

Michèle Laemont, Bert Vannieuwenhuyse, raadsleden 

Katrien De Taeye, gemeentesecretaris. 

 

Verontschuldigd : Christine Lemmens, schepen 

 

 

De gemeenteraadszitting wordt door de voorzitter om 19u30 voor geopend verklaard. 

 

OPENBARE ZITTING 

 

1. Verslag gemeenteraad 26/03/2015 : goedkeuring : wordt EENPARIG goedgekeurd 

2. Budgetoverschrijdingen wegens voorlopige twaalfden: schepen Jonckheere licht dit punt 

toe. Koen Weemaes treedt in zitting. Van dit punt wordt kennisgenomen. 

3. Leveren van elektronische maaltijdcheques : goedkeuring lastvoorwaarden en 

gunningswijze. : de burgemeester licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

4. Uitbreiding Franstalige Lagere School : kennisname voorontwerp 3 + goedkeuring 

meeruitgave voor extra opmetingen en extra voorontwerpen + opdracht aan ontwerper om 

voorontwerp verder uit te werken tot een definitief ontwerp. : schepen Carpriau licht dit 

punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

5. Haviland : aanduiding vertegenwoordiger statutaire algemene vergadering  : Robert De 

Lille wordt aangeduid als vertegenwoordiger met 24 stemmen voor 

6. Havicrem : aanduiding vertegenwoordiger algemene vergadering : Roberto Galluccio wordt 

aangeduid als vertegenwoordiger met 24 stemmen voor 

 



 

MONDELINGE VRAGEN DOOR GEMEENTERAADSLEDEN 

 

Christian Andries verlaat de zitting 

 

Koen Weemaes 

 

Vraagt of alle jaarverslagen van de samenwerkingsverbanden op extranet kunnen geplaatst 

worden. Raf De Visscher antwoordt dat dit reeds gedaan wordt. 

 

Wies Herpol 

 

- Vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de website. Monique Van der Straeten antwoordt het 

volgende : 

In juni 2014 schreef het autonoom provinciebedrijf Vera de overheidsopdracht “Raamcontract 

website 2014/052” uit namens de virtuele centrumsteden. De procedure (bestek en evaluaties) 

stond onder toezicht van en verliep met medewerking van een werkgroep van 8 besturen, 

waaronder Wemmel, en Vera. Deze laatste treedt voor deze opdracht op als opdrachtencentrale 

voor lokale overheden in de provincie Vlaams-Brabant die deel uitmaken van een virtuele 

centrumstad. De opdracht werd begin maart 2015 toegewezen aan de firma LCP te Brugge. 

Het college van burgemeester en schepenen heeft op 01/04/2015 hiervan  kennis genomen. De 

verdere voorbereidingen worden getroffen om hopelijk tegen het einde van het jaar een nieuwe 

website en huisstijl te hebben. 

Wat het communicatieplan betreft werd met de informatie-en communicatiedienst de eerste 

voorbereidingen getroffen. 

- Vraagt uitleg over de overeenkomst "Toekomstforum Halle-Vilvoorde". De burgemeester 

antwoordt dat dit een regionaal overlegplatform is waarin 35 burgemeesters van de zone Halle-

Vilvoorde en Haviland zullen overleggen over de bovengemeentelijke belangen van de betrokken 

gemeenten. Het is de bedoeling om de levenskwaliteit van de meer dan 600.000 inwoners van 

Halle-Vilvoorde te verhogen op het vlak van werken, studeren, mobiliteit, cultuur en taal. 

 

Veerle Haemers 

 

Stelt dat er werken uitgevoerd zijn aan de zandbak van het kinderdagverblijf. Zij betreurt dat er 

nu gras gezaaid is en de kinderen niet buiten kunnen spelen met het mooie weer. Monique Van 

der Straeten antwoordt dat de gemeente het volste vertrouwen heeft in de technische dienst qua 

zaaitijd. Alternatieven zoals grasmatten kunnen voor de toekomst bekeken worden. 

 

Bert Vannieuwenhuyse 

 

Stelt vast dat er in de pers verschenen is dat mensen die gekant zijn tegen het nieuwe nationaal 

stadion op parking C kunnen rekenen op steun van de gemeente. 

De burgemeester antwoordt dat de plannen voor het nieuwe stadion nog niet klaar zijn. De 

gemeente wil wel maximale inspraak en flankerende maatregelen. Het staat ook vrij aan de 

burgers om zelf acties te voeren. 



 

Didier Noltincx 

 

- Stelt dat er in Parijs maatregelen genomen zijn tegen de luchtvervuiling en vraagt zich af 

waarom er hier bij vervuilingspieken geen snelheidsbeperking ingevoerd wordt op "de Ring". De 

burgemeester antwoordt dat "de Ring" beheerd wordt door "wegen Vlaanderen" en dat  de 

gemeente hier zelf geen inspraak bij heeft. Het is wel mogelijk om dit probleem voor te leggen 

aan de bevoegde dienst. 

 

- Heeft fouten opgemerkt in de franstalige versie van "I-school" en vraagt of dit kan verbeterd 

worden. Monique Van der Straeten antwoordt dat dit binnenkort zal besproken worden met de 

software-leverancier. 

 

De burgemeester meldt dat er binnenkort een overleg zal plaatsvinden mbt de IWVB 

problematiek tussen de burgemeesters van de vennoten van IWVB. 

 

Raf De Visscher stelt voor om de volgende gemeenteraad van 21 mei te starten om 20 u ipv 

19u30. 

  

 

Deze lijst ligt ter inzage op het gemeentehuis – Dr. H. Folletlaan 28 te 1780 Wemmel, alle 

werkdagen tussen 8u30 en 11u30 en dit tot 29 mei 2015. 

 

 

Wemmel, 27 april 2015 

 

In opdracht : 

De gemeentesecretaris de voorzitter 

(g) K. DE TAEYE (g) R. DE VISSCHER 

 


